
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 6. oktober 2017 kl. 
10.15-12.00. 
 
Deltagere: Jessica Carter (JC), Anna Rani Digebjerg (ARD), Kristian Debrabant (KD), 
Wojciech Szymanski (WS), Achim Schroll (AS), Hans Christian Petersen (HCP), Daniel 
Merkle (DM), Yuri Goegebeur (YG), Nina Louise Pedersen (NLP) 
Afbud: Lene Have-Hansen (LHH), Christian Moeslund (CM). 
Referent: Inge Huus (IH) 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt med følgende tilføjelse. 
 
Ad 6 Hvis tid skal der tales om innovationsmodulet og ny ledelsesstruktur. 
 
 
2) Godkendelse af referat fra mødet 25. august 2017. 

Referatet blev godkendt. 

Opfølgning på referatet fra 25. august 2017: 

Der er kommet en ny handlingsplan for kursus DM505, som sendes ind til studienævnet 
sammen med oprindelig handlingsplan. Handlingsplanen er taget til efterretning. Der kommer 
ny underviser på, da nuværende underviser har sagt op. 

JC har endnu ikke fået talt med institutleder vedr. mentorordning for nyansatte. 

3. reeksamensforsøg på førsteårsprøven. Udtræk over hvor mange studerende der har deltaget 
i 3. reeksamensforsøg ligger på BB. 

 

3) Handlingsplaner for Studiemiljøundersøgelsen (SMU) 2017. 

JC har talt med Gitte Jørgensen fra Fakultet, og der skal kun laves en handlingsplan for hele 
instituttet. 

NLP har hørt om studerende, der har flere eksaminer på samme dag eller i samme uge, og så 
ved de ikke hvad de skal gøre. 
JC svarede, at hvis de studerende oplever det skal de kontakte IH. 
HCP gjorde opmærksom på, at hvis der er problemer kan de henvende sig til studievejlederen 
for at få rådgivning til at klare eksamenspresset. 

DM: fortalte at de studerende er meget positive over det nye computerrum. Der er meget 
arbejde med vedligeholdelsen, men det er godt givet ud i forhold til 
tilfredshedsundersøgelsen. 



4) Ændringer i studieordninger til E18 

DM præsenterede udkast til ny studieordning for Datalogi, hvor hovedformålet er at reducere 
frafaldet. 

Det blev drøftet hvorvidt Innovation skulle være en del af uddannelsen. JC mener at det 
drøftes i øjeblikket. 

KD præsenterede udkast til ændringer for Mat-Øk. Programmeringssproget i kurset 
”Introduktion til programmering” er endnu ikke fastlagt. Idéen er, at de studerende bliver 
introduceret til programmering og derefter nemt skal kunne programmere i både JAVA, 
Python og MatLab. 

Programmeringssproget tages op på næste møde i UUV. 

 

5) Oversigt over eksamensformer 

Punktet blev udsat til næste møde. 

 

6) Eventuelt. 

Punktet blev ikke drøftet, da tiden var gået. 
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